
 حكومة رأس الخيمة Government of Ras Al Khaimah	Organization Unite: Public Health Administration الوحدة التنظيمية: إدارة الصحة العامة		 بلدية رأس الخيمة Ras Al Khaimah Municipality	
	Document title:	External Circular / تعميم خارجي		عنوان الوثيقة:
	Doc Ref:	9		رقم التعميم:

Date: 06/07/2021

التاريخ: 2021/07/06

<p>Notification for the Nomination and Assessment of Food Safety In-Charge (RAK FSI) in the Food Industries of Ras al Khaimah</p> <p>It is hereby notifying to all food industries that the Food Control Section is planning to start receiving nomination, evaluation and registration of Food Safety-In-Charge (RAK FSI) in the food industries of Ras al Khaimah to fulfil the requirements of Law number 1, issued in 2020 by Ras al Khaimah Municipality. Refer to the following:-</p> <p>1. Food Safety In-Charge (RAK FSI) Scheme:</p> <ul style="list-style-type: none"> Requirements for Food Establishments in the Emirates of Ras al Khaimah, issued by Ras al Khaimah Municipality on dated: 13/09/2020. Nomination of FSI, refer to Application for the registration of Food Safety In -Charge. Send the nomination form by email to Ms. Zahida Turk at; Email public.h@mun.rak.ae & z.turk@mun.rak.ae. For any inquiry, please contact at +971 7 2281222 Ext 16215 Applications (Nomination forms) of FSI shall reach the Food Control Section of Ras al Khaimah Municipality on or before July 15th, 2021. <p>2. Assessment criteria; refer to:</p> <ul style="list-style-type: none"> Food Safety In-Charge (RAK FSI) Scheme, FCS Requirements for the evaluation of FSI for specific food business activities in the Emirates of Ras al Khaimah with reference to local law no 1 /2020 Criteria of the examination may include but not limited to; multiple choice questions, true and false, matching questions and short-answer questions. <p>3. Contact details of the Examination Center are: American University of Ras al Khaimah</p> <ul style="list-style-type: none"> Ms. Yasmeen Nabil Howeid yasmee.howeidy@aurak.ac.ae Ms. Najah Hussein Alwanni najaj.alwanni@aurak.ac.ae Contact Number: 00971525955758 <p>4. Examination Dates:</p> <ul style="list-style-type: none"> For examination dates and time, please contact the American University of Ras al Khaimah at the given contact numbers. <p>5. Fee Structure:</p> <ul style="list-style-type: none"> Examination Fee by American University of Ras al Khaimah - 50 AED Registration and Approval of FSI by Food Control Section - 50 AED <p>6. Attachment:</p> <ul style="list-style-type: none"> List of approved food safety Training Companies. <p>It is effective as of the date of its issuance.</p>	<p>تعميم بشأن ترشيح وتقييم برنامج مسنولي سلامة الغذاء (RAK FSI) في المنشآت الغذائية في إمارة رأس الخيمة</p> <p>قسم الرقابة الغذائية بصدد البدء في تلقي ترشيح وتقييم وتسجيل المسنول عن سلامة الأغذية (RAK FSI) من قبل المنشآت الغذائية لاستيفاء متطلبات القانون المحلي رقم 1 لسنة 2020 بشأن اعتماد تسجيل مراكز التدريب والمدربين ومسؤولي سلامة الغذاء وإلى الدليل الصادر عن قسم الرقابة الغذائية بخصوص مسنول سلامة الغذاء، وذلك بإتباع الخطوات التالية :-</p> <p>1. طلب تسجيل مسنول سلامة الغذاء:</p> <ul style="list-style-type: none"> إرسال نموذج الترشيح عبر البريد الإلكتروني على العنوان التالي: البريد الإلكتروني public.h@mun.rak.ae & z.turk@mun.rak.ae للاستفسار يرجى التواصل على 072281222 تحويلة 16215 ضرورة ارسال نماذج طلبات الترشيح الخاصة بمسنول الغذاء قبل تاريخ 15 يوليو 2021م. <p>2. معايير التقييم:</p> <ul style="list-style-type: none"> جميع المتطلبات الواردة في دليل مسنول سلامة الأغذية (RAK FSI) بناءً على القانون المحلي رقم 1 لسنة 2020م. أساليب الامتحان قد تشمل على سبيل المثال لا الحصر: أسئلة الاختيار من متعدد، الصواب والخطأ، الأسئلة المطابقة وأسئلة الإجابات القصيرة. <p>3. تفاصيل الاتصال بمركز تقديم اختبارات التقييم هي:</p> <p>يتم التواصل مع مركز التدريب بالجامعة الأمريكية في رأس الخيمة لأخذ مواعيد الاختبارات:</p> <ul style="list-style-type: none"> السيدة / ياسمين نabil هويدى : yasmee.howeidy@aurak.ac.ae السيدة / نجاح حسين العلواني najaj.alwanni@aurak.ac.ae يتطلب من مسنولي المنشآت الغذائية التواصل مع المختصين من الجامعة الأمريكية لمعرفة مواعيد وقت الاختبار على رقم الإتصال: 00971525955758 <p>4. قائمة الرسوم:</p> <ul style="list-style-type: none"> تسجيل واعتماد FSI من قبل قسم الرقابة الغذائية - 50 درهم رسم امتحان مسنول سلامة الغذاء من الجامعة الأمريكية في رأس الخيمة - 50 درهم <p>5. المرفقات:</p> <ul style="list-style-type: none"> قائمة الشركات المعتمدة من قبل دائرة بلدية رأس الخيمة لتقديم خدمة التدريب. <p>يعمل بذلك اعتباراً من تاريخ إصداره.</p>
--	--

Public health department

إدارة الصحة العامة

رأس الخيمة بلدية رائدة لبيئة مستدامة  تقديم خدمات بلدية متميزة لتحقيق الاستدامة في التطوير العمراني والصحة العامة بحافة شرائح المجتمع دعماً للنمو، وتشجيعاً للاستثمار من خلال التوظيف الأمثل للمواهب.

ص. ب. 4 رأس الخيمة، الإمارات العربية المتحدة. | هاتف رقم، 7246 6666 (+971) | فاكس رقم، 7233 3117 (+971)
 P.O. Box: 4 Ras Al Khaimah, United Arab Emirates. | Tel.: (+971) 7246 6666 | Fax: (+971) 7233 3117 | Email: info@mun.rak.ae | Website: mun.rak.ae



ادارة الصحة العامة
Public Health Department
قسم الرقابة الغذائية
Food Control Section

قائمة المدربين وشركات التدريب المعتمدة لسلامة الغذاء
List of approved Food Safety Trainers & Training Companies

Seri al No.	بيانات الاتصال Contact Details:				نطاق الأنشطة التدريبية Scope of training activities:	اسم المدرب: Name of the Trainer:	المدربون المعتمدين Approved Trainers:		فترة صلاحية الاعتماد Validity of Approval:				
	اسم المؤسسة: Establishment Name:	العنوان: Address:	الشخص المسؤول: Contact Person:	رقم الاتصال: Contact Number:			عنوان الدورة: Course Title:	مستوى الدورة: Course Level:		اللقب: Language:			
1.	RAK Port Training Institute	RAK	Mohammed Thasreef	07-205-6028 050-9216171	RAKPortTrainingInstitute@rakports.ae	BFH	Basic	English Hindi Malayalam	Mohammed Thasreef	BFH	Basic	English Hindi Malayalam	01 Year
2.	American University of Ras al Khaimah	RAK	Najah Alwanni	07-2468895 0544455379	najah.alwanni@aurak.ac.ae	BFH	Basic	Arabic English Hindi Malayalam French	Dr. Rachel Matar Dr. Maxime Merheb Dr. Rawad Hodeify Dr. Shoib Siddiqui	BFH	Basic	Arabic English Hindi Malayalam French	01 Year

Issue Date: 17/08/2020

Issue Number (1)

Process Number: HA-FC-17-MUN-F5

All Rights Reserved to Municipality - RAK



3.	United Registration of System (URS)	Dubai	Jojith Jose	0559020718 043847505	marketing.dubai@urs-me.com	BFH	Basic	Arabic English Hindi Malayalam	Dr. Cijo George Vazhappilly Preethi Grija Elrashed Elgali	BFH	Basic	Arabic English Hindi Malayalam	01 Year
----	-------------------------------------	-------	-------------	-------------------------	----------------------------	-----	-------	---	---	-----	-------	---	------------

تاريخ الاصدار:
Date of issue: 17/1/2021



Public Health Department
Food Control Section